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1. ToplanN İstanbul Bölgedeki Dekanların yüz yüze kaNlımı ile başladı.  
2. Yabancı öğrencilerin tavır ve tutumları ile ilgili görüşüldü. Yurtdışından gelen 

öğrencilerin iyisini almak üzere bir sistemin kurgulanması gerekmektedir. Vakıf 
üniversitelerinde özellikle ailelerin baskıları ile ilgili görüşüldü. Öğrenci sayılarının fazla 
olması ve başarısız olma olasılığının daha fazla olması hakkında görüşüldü. Vakıflar için 
de TR-YÖS’ün zorunlu hale ge_rilmesi ve yapılan sınavdaki dereceye göre sıralama 
yapılması (%10)’luk dilimde öğrenci alınması konusunda görüş bildirildi. Tıp kontenjan 
sayısına göre bir planlama yapılması gerekiyor. Yurtdışında sınav yapılması konusunda 
görüş bildirildi.  

3. Vakıf üniversitelerinin öğre_m üyesi temininde yaşanan sorunlar hakkında görüşüldü.  
4. Prof. Dr. Erdoğan Çe_nkaya bugüne kadar yapılan çalışmalardan bahsee. %20 ülke 

kontenjanını geldiğini ifade eeler. Mavi kartlı öğrenciler için %10 barajı ge_r_ldi. YÖS 
sınavları ile ilgili olarak her üniversite yaparken TR-YÖS şeklinde sınav olarak tek sınav 
haline ge_rildi. Vakıflarda mavi kart %10 işliyor fakat ülke kontenjanı bulunmadığı 
söylendi. Acıbadem Dekanı merkezi sınav ve kota uygulamalarının olması gerek_ğini 
fakat 1 yıl önceden haber verilerek yapılmasının uygun olacağını söyledi. Kıbrıs’tan 
gelenler için de yatay geçiş sınırı ge_rildi. Aynı okuldan yatay geçiş %10’dan fazla 
olamaz. Yeditepe Dekanı da Ek-1 ile gelenler başka üniversitelerin Np fakültelerinden 
gelenlere in_bak yapılarak başlaNlıyor mu sorusunu sordu. Diğer dekanlar da in_bak ile 
ilgili gerekenler yapıldıktan sonra öğrencilerin alındığını ifade eeler. Fransa’da baraj 
sınavını geçmeyen derslerini başarmış öğrenciler olduğunu bu öğrencileri Acıbadem 
almadığını ifade ee. Acıbadem Dekanı İngilizce eği_min özellikle klinik aşamada 
sorunları olduğunu ifade ee. Uygulamalar Türkçe gerçekleşmek zorunda oluyor. 
Marmara Dekanı ölçme değerlendirme yönergesinde uygulamaların Türkçe olduğunu 
yazdığını ifade ee. 3. Sınıfan 4. Sınıfa geçerken Türkçe yeterlilik sınavı olduğunu 
söyledi. Yeditepe Dekanı yatay geçişle 4 veya 5’e gelen öğrencilere Türkçe sınav 
konulması konusunda düşündüklerini söylediler. Yeterli Türkçesi yoksa kayıt 
dondurulabilir Türkçe eği_m alıp yapabilir. AlNnbaş Dekanı her fakültenin farklı 
yöntemler denediğini söyledi. Hukuk bürosunun %100 İngilizce yazdıysanız yasal olarak 
sorumlu olduklarını ifade eeklerini söyledi. YÖK tarahndan ÖSYM kılavuzunda 
uygulamalı eği_mlerin Türkçe olacağının belir_lmesi gerek_ğini söyledi. TÖMER’lerde 
konuşma sınavının yapılmadığını Başkent Dekanı ifade ee. Başkent olarak kendilerinin 
sınav yapma kararını aldıklarını söyledi. İngilizce Np programında zorunlu seçmeli olarak 
Türkçe dersi konulması hakkında öğrencilerden talep geldiği söylendi.  

5. AlNnbaş Dekanı psikiyatri servislerinin olmaması nedeniyle öğrenci eği_minde kamu 
hastanelerinden destek istediklerini söyledi. İl sağlık müdürlüğü protokolünde bu 
hizme_n arNk verilmediği söylendi. Marmara Dekanı psikiyatri hastası için yatağın az 
olduğunu ve açılması gerek_ğini söyledi. AlNnbaş Dekanı yabancı uyruklu öğrenciler 
için hoşgörü ortamını oluşturmaya çalışNğını ifade ee.  

6. Mart 2025’e kadar yabancı dil puanı eği_ciler için 80’e izin verildiği söylendi. YÖK 
tarahndan 80 olarak devam etmesi konusunda görüş bildirildi. Bu konuda yazı 
araşNrılarak YÖK’e bildirilecek.  

7. Medipol Uluslararası Tıp Dekanı öğrenci alımı ile ilgili görüş bildirdi. Kalite öğrenci alma 
gerekliliği üzerinde durdu. TR-YÖS’ün zorunlu hale gelmesi çözüm olacağı ve barajın 
geçenin Np fakültelerine kaydolması gerek_ğini söyledi. Komisyon raporunun 
paylaşılması istendi. İlk 3 yıl İngilizce olsun 4. Yıldan sonra Türkçe olsun diye raporda yer 



aldığı ifade edildi. İngilizce ders anlatan hoca havuzunu geliş_rmek için projeler 
düşünülmüş. Emekli hocalardan almak, hocaları yurtdışına göndermek, yurtdışından 
hoca almak konusunda çalışNklarını söyledi. Yeditepe dekanı İngilizce Np programının 
da çok fazla olduğunu söyledi.  

8. Atlas Dekanı hepimizin hedefinin iyi öğrenci almak ve iyi doktor ye_ş_rmek olduğunu 
söyledi. İyi öğrenci almak için YÖK’ten pozi_f ayrımcılık isteyelim.  Üsküdar Dekanı 
yabancı öğrenciler için nb baraj sınavı konularak başarısız olursa eği_mi zorunlu tutmak 
konusunda öneride bulundu. Marmara dekanı Kıbrıs’ta bu programı başlaoklarını 
söyledi. Kurs gibi başlaNlmış. Atlas dekanı Türkçe program başarısını %80 İngilizce 
program başarısı %40 olduğunu söyledi. İngilizce programdaki Türklerin başarının %70 
olduğunu söyledi. Bu konuları iyi raporlayıp bildirmek gerekiyor.   

9. Prof. Dr. Haydar Sur Üsküdar Dekanı ders programlarındaki değişiklikler ile ilgili in_bak 
sorunları olduğunu söyledi. Birinci sınıflara medikal turkish dersi konulmuş. 
TÖMER’deki hocayı da eğitmiş. Faydasını gördüklerini ifade eeler.  B2 seviyesinde 
Türkçe puanı alan kliniğe geçiyor. Tamamlayamazsa kayıt donduruyor ve para alınmıyor 
bu çocuktan. Kitap çevirmişler, tüm hocalara dağıNlacak. YÖK Vakıf üniversitesi fonu 
oluşturup elektronik eği_m materyallerinin oluşturulduğu banka kurulması önerisinde 
bulundu.  

10. Yeditepe dekanı söz aldı. Yabancı öğrencilerin iyisini seçme konusunda hepimiz 
hemfikiriz. Takvim gereği açıklanacak zaman uzadığı için erken zamanda öğrenci almaya 
çalışNklarını ifade ee. YÖS sınavı yapıldıktan sonra kaliteyi korumak adına başka bir şey 
yapmalı mıyız? Öğrenci kontenjanı haziran sonu geliyordu. YÖK’ün Ocak ayı içerisinde 
kontenjanları onaylaması gerekiyor.  

11. Nişantaşı Dekanı YÖK’ten Türk kontenjanını arNrmaya izin versinler. Fkb eği_mi 
verilebileceğini ifade ee.  

12. Öğre_m üyeleri konusunda Atlas Dekanı söz aldı. Öğre_m üyesi değişikliğinin çok fazla 
olduğunu özellikle İstanbul’da belire. İnsan kaynağını Çapa, Cerrahpaşa Marmara ve 
Hamidiye’den sağlanmaya çalışNklarını söyledi. Fakat Vakıf üniversitelerinin kendi 
aralarında destekleyebileceğini düşündüğünü ifade ee. Marmara dekanı vakfa 
görevlendirilen hocaların ders ücretlerinin çok düşük olduğunu söyledi.  

13. Devam sorunu konusunda görüşüldü. Atlas Dekanı vakıflarda özellikle İstanbul’da 
defacto bir durum olduğunu ifade ee. Kare kod uygulaması ile yoklama yapılıyor. 
Devam zorunluluğuna tolerans gösterilmemesi gerek_ği söylendi.  

14. Acıbadem dekanı beceriler ile ilgili çalışmaları yapNrılması gerek_ğini söyledi. Yeditepe 
Dekanı progres test uyguladığını söyledi. Becerilerin kazandırılmasında sorun 
yaşadıklarını ifade ee. Mezuniyet sonrası becerilerin kazandırılmasını istediklerini 
söylediler. İkili üçlü fakülte işbirliği ile başlanabilir. Sürekliliği olan bir yapı olması 
gerekliliğini ifade ee. Marmara Dekanı zorlayıcı bir şey olmadan lisans sınavı gibi 
becerilerle ilgili çalışmaların zor olacağını ifade ee. 

15. Dilek ve temenniler ile oturum sonlandırıldı.  
 
 
KaNlımcı imza listesi ektedir.    


